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Объект исследования – ООО «БСР-Логистик».
Предмет исследования – организация складского хозяйства «БСР-Логистик».
Цель работы – разработка путей и направлений развития складского хозяйства ООО «БСР-Логистик».
Методы исследования: общенаучные методы познания, сравнительный анализ, экономико-математические и графико-аналитические методы.
Результаты исследования и разработки: рассмотрены теоретические аспекты складского хозяйства: понятие, сущность, задачи; проведен анализ основных показателей деятельности складского хозяйства «БСР-Логистик»; сформулированы предложения по развитию складского хозяйства ООО «БСР-Логистик» посредством совершенствования логистических систем предприятия. 
Практическая значимость результатов исследования: реализация на практике мероприятий позволит повысить эффективность деятельности  складского хозяйства ООО «БСР-Логистик».
Область возможного практического применения результатов исследования – деятельность складского хозяйства предприятий Республики Беларусь. 


The volume of work is 88 pages, including 3 fig., 18 tab., the 59 employment. litas. 4 appendices.
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Object of research – LLC “BSR-Logistic”.
Object of research – the organization of warehouse economy “BSR-Logistic”.
The work purpose – development of ways and the directions of development of warehouse economy of LLC “BSR-Logistic”.
Research methods: general scientific methods of knowledge, comparative analysis, economic-mathematical and graphic-analytical methods.
Results of research and development: theoretical aspects of warehouse economy are considered: concept, essence, tasks; the analysis of the main indicators of activity of warehouse economy “BSR-Logistic” is carried out; offers on development of warehouse economy of LLC “BSR-Logistic” by means of improvement of logistic systems of the enterprise are formulated. 
Practical importance of results of research: realization in practice of actions will allow to increase efficiency of activity of warehouse economy of LLC “BSR-Logistic”.
Area of possible practical application of results of research – activity of warehouse economy of the enterprises of Republic of Belarus.

